
 

 

 
 
 

 
Bestuurlijke reactie Maatschappelijke visitatie Bazalt Wonen (2018-2021) 

 

Inleiding 

In het eerste kwartaal van 2022 heeft de maatschappelijke visitatie Bazalt Wonen plaats 

gevonden. Omdat Bazalt Wonen als organisatie sinds 1 januari 2021 bestaat, had de visitatie op 

zowel het ‘eerste Bazalt Wonen-jaar’ als het presteren van de twee rechtsvoorgangers 

(Woonlinie en Woonservice Meander) betrekking.  

Voor ons was van belang vooral de focus te leggen op het eerste jaar en een meer globale blik te 

richten op de periode daarvoor. Bovendien willen we de uitkomsten vooral gebruiken om vooruit 

te kijken en om ons maatschappelijk presteren verder te verbeteren.  

 

De uitkomsten 

Het eerste jaar van Bazalt Wonen werd gekenmerkt door het vormen van de organisatie na de 

fusie, een start met de nieuwe bestuurder en werken in de corona-pandemie. Al met al geen 

makkelijke situatie om in te starten. 

Des te meer tevreden zijn we daarom met de resultaten die wij als jonge organisatie hebben 

geboekt. Op alle onderdelen scoren we minimaal ruim voldoende of beter. Hieruit trekken we de 

conclusie dat we ons werk naar behoren hebben kunnen uitvoeren. Daar zijn we blij mee. 

Immers, het gaat om het realiseren van onze volkshuisvestelijke opgaven op een financieel 

gezonde wijze. Daar staan we niet alleen in. Dat doen we samen met onze partners.  

 

Samen met onze partners 

We zijn blij met de resultaten. Voor ons is het een bevestiging dat we op de goede weg zijn. We 

zien ook verbeterpunten en nemen de opmerkingen en adviezen van de visitatiecommissie en 

onze belanghebbenden ter harte. Het visitatierapport biedt goede aanknopingspunten om te 

blijven werken aan onze missie er voor te zorgen dat iedereen een prettig, huis , thuis, leven 

heeft. Of zoals wij het noemen: “Een thuis beleven met Bazalt Wonen”. We betrekken onze 

partners hier graag bij. 

 

Tot slot 

We danken onze externe belanghebbenden en collega’s die hebben meegewerkt aan dit traject, 

hartelijk voor hun inbreng. Daarnaast spreken we onze dank uit richting de leden van de 

visitatiecommissie voor hun professionele en waardevolle inzet in dit traject. Met vertrouwen en 

met een dosis positieve energie en ambitie gaan wij verder aan de slag met de opgaven die er 

liggen. Vorm geven aan Goed wonen in brede zin, met de focus op onze primaire klanten blijft 

daarbij het uitgangspunt! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Gerrit Breeman       Frank van Beers 

Directeur-bestuurder (interim)    Voorzitter RvC 

 

 

 

 


